
Referat af Generalforsamling i NSK Inderhavn 

Dato: 25. november 2024 

Tid: Kl. 19:00 

Fremmødte: 25 stemmeberettigede medlemmer og 8 fuldmagter 

1. Valg af dirigent 

Bestyrelsen foreslog Ejvind Bodal som dirigent, og han blev enstemmigt valgt. Ejvind konstaterede, at 

generalforsamlingen var lovligt varslet. 

2. Bestyrelsens beretning 

Formand Karen-Sofie præsenterede årets beretning, der omhandlede: 

• Klargøring af havnen om foråret og tak til frivillige for vedligeholdelsesarbejdet. 

• Etablering af en ny terrasse foran Karantænehuset. 

• Status på projektet om uddybning af havnen for bedre sejladsforhold. 

• Opslag af stillingen som havnefoged med fokus på en håndværksmæssig profil for at reducere 

eksterne udgifter. 

Spørgsmål: 

Et medlem spurgte, om navnene på ansøgerne til havnefogedstillingen kunne oplyses. Dette blev afvist. 

Beslutning: 

Beretningen blev godkendt uden yderligere bemærkninger. 

3. Regnskab 

Kasserer Jacob Søbygaard fremlagde det reviderede regnskab, som var uddelt på mødet. 

Drøftelser: 

• Spørgsmål om underskud ved dieselsalget blev forklaret med henvisning til anskaffelsesreglerne for 

anlægget. 

Beslutning: 

Regnskabet blev godkendt. 

4. Behandling af indkomne forslag 

a. Vedtægtsændring: 

Henrik Hansen foreslog, at det reviderede regnskab og budget skulle være tilgængeligt ved indkaldelsen til 

generalforsamlingen. Forslaget blev nedstemt, da tidsrammen vurderedes urealistisk. 

b. Finansiering af havneuddybning: 

Der blev stillet forslag om at hæve sommerpladslejen for 2025 med 850 kr. (ny pris: 4.800 kr.) for at 

finansiere havneuddybningen. Budgettet indeholdt desuden en yderligere stigning på 150 kr. 

Afstemning: 

Forslaget blev vedtaget ved skriftlig afstemning med 29 stemmer for og 4 imod. 

5. Budget 

Kasserer Jacob Søbygaard præsenterede budgettet for det kommende år. Budgettet blev godkendt med 

justeringer i henhold til den vedtagne prisstigning. 

 



6. Valg 

• Formand: Karen-Sofie Bolm (genvalgt). 

• Kasserer: Jacob Søbygaard (genvalgt). 

• Bestyrelsesmedlemmer: Poul Elvig, Kenneth Holm Kruse, Mikael Lassur, Ivan Ravn og Kenneth 

Ahlgren (alle genvalgt). 

• Revisorer: Søren Kamper og Lis Møller. 

• Suppleanter: Jesper Vestergaard (bestyrelsessuppleant) og Allan Ørby (revisorsuppleant). 

7. Eventuelt 

• Forslag om at fastsætte pladsleje baseret på bådenes længde og bredde blev noteret til videre 

overvejelse. 

• Der blev foreslået hyppigere udskiftning af koderne til toiletterne. 

8. Afslutning 

Bestyrelsen takkede Ejvind Bodal for hans rolle som dirigent. Generalforsamlingen blev afsluttet i god ro og 

orden. 


